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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgy ű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(11 . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Dr . Palkovics László Innovációs és Technológiai Minisztériumot vezet ő miniszte r
Úrhoz

„Elegendő lesz-e az angyalföldi Béke-kút vize a Dagály Fürd ő termálmedencéinek tél i
üzemeltetésére ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Dagály Fürdő várható átadása kapcsán a vízbázis kérdése is felmerül . Eddig a fürdő tél i
üzemelését a margitszigeti Magda-kút 68 Celsius-fokos vízével oldották meg. Információk
szerint azonban a jövőben a fiirdő téli üzemeléshez az angyalföldi Béke-kút 38 Celsius-fokos
vízét használnák . Ezzel kapcsolatban az is kérdéses, hogy ez esetben a kút által eddig a
lakosság számára ingyen biztosított gyógy-, illetve ivóvíz továbbra is hozzáférhet ő lesz-e .

A fentiekkel összefüggésben kérem Öntő l az alábbi kérdések megválaszolását :

Tervezik-e a jövőben a Magda-kút vizét használni a Dagály Fürd ő termálmedencéinek
téli üzemeltetéséhez? Amennyiben nem, ezt mi indokolja ?

- Elég lesz-e az angyalföldi Béke-kút 38 fokos vize a Dagály Fürd ő termálmedencéine k
téli üzemeltetéséhez?

Amennyiben valóban a Béke-kút vizét használnák a téli üzemeléshez, hogya n
kívánják biztosítani, hogy az eddig ingyenesen hozzáférhető ivóvizet a lakosság
továbbra is ingyen vehesse igénybe anélkül, hogy fizetnie kelljen a strand területér e
való belépésért?

Tisztelettel várom válaszát!
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